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Verslag Algemene Ledenvergadering HG&TC (voorjaar) 2024  

 
Datum: vrijdag 14 juni 2024 

Tijdstip: 20:30 

Plaats: Kantine Lingeweg 

 
Aanwezig:  

naam Hoedanigheid  

Ruben Bakema Voorzitter 

Victor Borgemeester Secretaris (verslag) 

Mente Keulen Aspirant bestuurslid 

Cynthia Zunnebeld Trainster 

Luuk Langereis Stagiair (geen stemrecht) 

Ingrid Groot Activiteitencommissie (geen stemrecht) 

Caelin Groot Lid 

Marion Meerhoff Ouder 

 

Afwezig: 

Saskia Jorna, Patrique de Jong met afbericht. 

Joëlle Snoek en Danice Snoek, met afbericht, ze hebben Cynthia Zunnebeld 

voorafgaand aan de ALV schriftelijk gemachtigd om namens hen te stemmen. 

Angelique Bakema-de Boer en Frank Sneek, met afbericht, ze hebben Ruben Bakema 

voorafgaand aan de ALV schriftelijk gemachtigd om namens hen te stemmen. 

 

1.  Opening  

 

De voorzitter opent om 20.33 uur de vergadering.  

Hij heet alle aanwezigen van harte welkom. 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

 

- Er zijn geen aanvullende ingekomen stukken. 

- Vastgesteld wordt dat er te weinig mensen aanwezig zijn om te stemmen over de 

conceptstatuten bij punt 5. De statuten worden daarom niet in stemming gebracht. 

 

- Mededelingen  

- Cynthia geeft aan dat voor haar gevoel de stukken te laat waren aangeleverd. 

Tijdens de uitnodiging is aangegeven dat de mensen die zich zouden aanmelden, de 

stukken ook zouden ontvangen. Dit is ook gebeurd. Omdat de wens bestaat om de 

stukken eerder te ontvangen zullen voortaan tegelijkertijd met de uitnodiging worden 

verstuurd als dat mogelijk is. 

- Danice geeft via Cynthia aan het raar te vinden dat de clubnaam niet kon worden 

aangepast omdat dit te veel kosten met zich mee zouden brengen, maar nu de 

statuten worden vastgesteld, zou dit een uitgelezen kans zijn. Antwoord: destijds 

waren de wijzigingen in de statuten niet aan de orde en is samen besloten dat een 

naamswijziging niet noodzakelijk was en daarom ook niet in de statuten opgenomen. 

- Ingrid geeft aan dat het handig zou zijn om de verschillen tussen de oude en de 

nieuwe statuten weer te geven. Antwoord: De statuten betreffen een volledig nieuw 

document, gebaseerd op het basismodel van de KNGU. Hierbij zijn voornamelijk de 

eisen m.b.t. de WBTR, digitale besluitvorming en verouderde teksten aangepast en/of 

toegevoegd. Het voorgelegde concept is reeds beoordeeld en goed bevonden 

door de KNGU. 
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3. Vaststellen verslag ALV 22 november 2023 

 

- De notulen worden behandeld. 

De datum van de feitelijke voorjaars ALV stond op 29 mei 2024, maar is verplaatst 

naar 14 juni 2024. 

Dit is correct gezien, later is besloten om deze datum te wijzigen. 

 

- Ingrid heeft enkele vragen over punten die in de notulen zijn opgenomen: 

 

- Punt 4: 

Het volwassengym zou worden gepromoot, zijn daar acties geweest?  

Antwoord: er is een Strippenkaart ontwikkeld, waardoor mensen wat meer vrijblijvend 

kunnen komen kijken zonder direct lid te hoeven worden. Er is een gesprek geweest 

met Peter over promotie, maar dit heeft verder weinig aandacht gehad. 

Wij zullen meer aan promotie doen door aandacht op socials en de website te 

vergroten, waar mogelijk. 

 

- Dikke matten van de school zouden worden vervangen, is dat gebeurd? 

Antwoord: er zijn twee dikke matten vervangen, Cynthia geeft aan dat er nu 

tenminste twee andere oude matten erg slecht zijn, de mattenkar is ook stuk. Wij 

kunnen vragen of SOHH hier aandacht aan wil besteden. Wij zullen direct vragen of 

de defecte mattenkar ook direct vervangen kan worden. 

 

- Punt 6  

We waren op zoek naar juryleden, is dat gelukt? 

Antwoord: Er zijn één op één gesprekken geweest. Het blijkt dat de cursus 

gewoonweg te moeilijk en te veel tijd kost voor veel mensen. We kunnen 

ondersteuning door Angelique aanprijzen. Ingrid stelt voor om dit te combineren met 

een evenement. 

 

4. Jaarstukken 2023 

 

- Jaarverslag 2023 

o Wedstrijdprestaties zijn beter geworden, het ledenaantal is gedaald. De 

jongenstrainingen zijn opgeheven door gebrek aan trainers. 

o Recreatie+ lessen zijn een succes, de geluiden van de leden en ouders zijn 

hierover erg positief. 

o De voorzitter vraagt of een vragen over- of onduidelijkheden in het jaarverslag 

zijn.  

o Ingrid heeft enkele aanvullingen op- en onjuistheden gezien in het jaarverslag: 

o De activiteitencommissie is niet compleet, Kaya had al opgezegd en Caelin 

zat er wel al in. 

o Wendy ontbreekt in het overzicht als recreatietrainer 

- Het jaarverslag 2023 wordt hierop aangepast en met in achtneming van deze 

wijzigingen wordt het verslag vastgesteld. 

 

- Jaarrekening 2023 

o De voorzitter ligt de jaarrekening toe. Er zijn rode cijfers te zien, deze zijn te 

verklaren door hogere loonkosten en een lager ledenaantal.  

De begroting was gebaseerd op het feit dat eind 2022 een stijging in het 

ledenaantal zichtbaar was. Tegen het einde van 2022 is een teruggang in het 

ledenaantal ingezet. Het verlies komt daardoor op 15.801 euro. 

o De vereniging heeft daardoor moeten afboeken op de reserves, daarbij zijn 

ook veel materialen aangeschaft. Tevens waren ook twee onverwachte 

uitgaven nodig, te weten, de vervanging van de airtrack en de Pegasus (voor 

een Ergojet).  
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o De penningmeester is bezig met stichting leergeld om dit actief te innen, 

stichting leergeld wil namelijk graag een jaarfactuur, terwijl de vereniging dit 

per kwartaal wil innen. 

o Ingrid vraagt of er schulden zijn. 

o Er is een schuld die bestaat uit de kosten voor de Ergojet. De Ergojet moest 

betaald worden uit de opbrengst van de grote clubactie dit werd pas laat 

uitgekeerd waardoor de Ergojet pas in januari is betaald. Er zijn daarom nu 

geen schulden meer. 

o De algemene kosten zijn begroot op 2.000 euro, maar zijn werkelijk 4.615 euro. 

Waar bestaan deze kosten uit? 

o Antwoord: daar komen we even op terug omdat, niet alle informatie tijdens 

de vergadering paraat is en de penningmeester hier het beste antwoord op 

kan geven. 

o Waarom zijn de wedstrijdkosten niet in de begroting opgenomen? 

o Antwoord: ten tijde van het opstellen van de begroting zijn de wedstrijden nog 

niet bekend. Ook meetmomenten zijn tegen die tijd nog niet inzichtelijk. 

o Waaruit bestaan wedstrijdkosten precies? 

o Antwoord: daar komen we even op terug omdat, niet alle informatie tijdens 

de vergadering paraat is en de penningmeester hier het beste antwoord op 

kan geven. 

o De kascontrolecommissie (Anna Laagland) heeft vanmiddag de jaarrekening 

goedgekeurd. 

- De vergadering keurt de jaarrekening goed en de penningmeester en het bestuur 

wordt door de vergadering decharge verleend. 

 

- Verkiezing kascommissie jaarrekening 2024 

Marion Meerhoff geeft aan haar man te kunnen vragen voor de kascontrole van de 

jaarrekening 2024. 

Het bestuur zal wanneer het actueel wordt contact met Marion opnemen. 

 

5.  Vernieuwde statuten 

 

- Vastgesteld wordt dat niet de benodigde 2/3 van het totaal aantal leden aanwezig is 

tijdens de vergadering. Er zal binnen 2 weken een tweede ALV worden 

georganiseerd waarin het besluit nogmaals wordt voorgelegd. Conform de huidige 

statuten geldt dat 2/3 van de aanwezigen besluiten over het vaststellen van de 

vernieuwde statuten.  

- De nieuwe datum wordt vastgesteld op 24 juni 2024. 

 

6.  Bestuurssamenstelling – rooster van aftreden 

 

- Bestuur 

o Conform het rooster van aftreden is secretaris Victor Borgemeester aan het 

einde gekomen van zijn tweede termijn. Hij stelt zich beschikbaar voor een 

derde termijn. Geen van de aanwezigen stemt hiertegen. Victor zal tijdens 

een derde termijn betrokken blijven als secretaris. 

o Mente Keulen heeft aangeboden om het bestuur als algemeen bestuurslid te 

versterken. Geen van de aanwezigen stemt hiertegen. Wij heten Mente 

daardoor van harte welkom binnen het bestuur. Zij zal zich bezighouden met 

de portefeuille personeelszaken. 

 

  



 

 - 4 - 

7.  Kostenverhogingen 

 

- Contributieverhoging.  

Om de lopende begroting te dekken zijn twee acties noodzakelijk. Één daarvan is 

een contributieverhoging van 2%, ingaande per 1 juli 2024. Ter vergelijking rekent 

HG&TC ten opzichte van omliggende verenigingen een ongeveer 10 tot 13% lagere 

contributie. 

Geen van de aanwezigen stemmen tegen dit voorstel, de contributieverhoging zal 

daardoor vanaf 1 juli 2024 worden doorgevoerd. 

 

- De tweede benodigde actie is het kosten neutraal krijgen van de wedstrijden. Op dit 

moment worden alleen inschrijfgelden verrekend aan de deelnemers, maar extra 

kosten als loonkosten niet. 

Voorgesteld wordt om de wedstrijdkosten volledig te verrekenen aan de deelnemer. 

Dit houdt in dat de deelnemer 3 euro per wedstrijd extra zal moeten bijdragen. 

Uit de stemming blijkt dat Cynthia, Danice en Joëlle het niet eens zijn met het voorstel. 

daarmee.  

De stemming komt daardoor op:  

Voor Tegen 

Ruben Bakema Cynthia Zunnebeld 

Frank Sneek (door machtiging) Joëlle Snoek (door machtiging) 

Victor Borgemeester Danice Snoek (door machtiging) 

Mente Keulen  

Marion Meerhoff  

Angelique Bakema-de Boer  

(door machtiging) 

 

Caelin Groot  

Door de verdeling van de stemmen hebben de voorstanders de meerderheid, het 

voorstel wordt aangenomen. 

Cynthia, Danice en Joëlle hebben een mogelijk alternatief voorstel dat de kosten 

voor de leden kan beperken. Afgesproken wordt dat zij voor 1 augustus een voorstel 

indienen, dat de wedstrijdkosten volledig dekt. De penningmeester kan dit samen 

met hen doorrekenen. Dit zal dan in een extra ALV in stemming worden gebracht, 

zodat het alternatief, na instemming, voor de inschrijving voor de wedstrijden vanaf 1 

september kan worden doorgevoerd. 

 

 

8. Rondvraag 

 

- Er zijn geen punten voor de rondvraag.  

 

9. Datum najaarsvergadering 

 

De secretaris stelt voor om de (najaars-) ALV te houden op woensdag 20 november 2024 om 

20:30.  

Er wordt pas later besloten of deze vergadering digitaal of fysiek zal plaatsvinden.  

 

De behandeling van de statuten zal plaatsvinden op 24 juni 2024 om 20:30, digitaal, via 

Teams 

 

De vergadering gaat akkoord met dit voorstel. 

 

10. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:50 uur en dankt eenieder voor zijn aanwezigheid. 


